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IDRETTSFORUND
Hustadvika Idrettsrad

Styremøte 10/2024-2025
Tirsdag 28.01.2025

Til stede: Hilde Valberg, Even Heimen, Egil Vetvik
Forfall: Pernille Lindmo
Referent: Marianne Misund

Saksnummer Sak Ansvarlig

1 /2025 Godkjenning av protokoll for 2024 Marianne

Protokoll for møteperioden etter årsmøtet 2024 og
frem til 31.12.2024 gjennomgått, godkjent og
signert. Kontrotlkomiteen kontaktes for
oversendelse av dokumenter til, kontroll.

2/2025 Evaluering Idrettens dag Alle

Gjennomgang av forberedelser og gjennomføring
av idrettens dag. Har vært noen titbakemeldinger
på at noen ikke visste om arrangementet. Vi må til
neste arrangement se på omfanget av annonsering
og i enda større grad skape «<blest» om dagen. Se
på strategier for å få med flere aktører og ikke
minst andre besøkende. Flere populære
trekkplaster kan være smart - evt elitelagene i
håndball/fotball. Det er også viktig at
medvirkende aktører avser noen resurser til
arrangements komiteen for å avhjelpe.
ldrettsrådet kan vanskelig gjennomføre en slik stor
happening uten ekstra hjelp. Vi kan vurdere å få
hjelp av evt pensjonister eller bygdekvinnelaget.
De større organisasjonen med mye utstyr må
fordeles ut over arealet i større grad. Denne
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gangen var det flere forfall fra mindre aktører som
var samlet på en del av fotballhatlen. Det ble
derfor veldig tomt på en side, mens aktiviteten var
større på andre side.
Flerbrukshallen fungerte bra. Det er fint å kunne
opprettholde rigging både fredag og lørdag selv om
det medfører noe merarbeid for oss. Vi kan ta en
runde på tidsrammen rundt arrangementet i
forkant av neste runde, men ønsker vi flere
tilskuere så trenger vi fort den tiden vi hadde i år
for at alle skal få mulighet til å vise seg frem.
Detaljer om premier og forbruk av varer er
detaljert i arrangementspLanen og brukes som
erfaringsdokument til neste gang. Mange flotte
premier.

3/2025 Dialogmøte med Idretten torsdag 13.03 Marianne

Det inviteres til dialogmøte med Idretten torsdag
13. mars. Aulaen på Fræna VGS er reservert til
dette møtet. Agenda på dette møtet vil være
Idrettsrådets arbeid og presentasjon av
prosjektgruppen for utvidelse av flerbrukshall i
Elnesvågen. Marianne kaller inn alle idrettslag til
dette møtet.

4/2025 ForberedeLser Årsmøte Marianne

Årsmøtet er fastsatt til 8. apriL. Formannskaps- og
kommunestyresal må bookes til møtet. Det sendes
ut møteinvitasjon i henhold til til gjeldene
lovnorm. Arbeidet med årsberetningen igangsettes
og valgkomiteen kontaktes for å komme i gang
med sitt arbeid. Marianne følger opp de
administrative oppgavene knyttet til årsmøtet.

2



II US tadvika i(.J rei tSIa(.I

Hustadvika Idrettsråd

—
QrqsasjonsedcI

0 R G E 5
IDRTTSF0RBUfiD

Saksnummer Sak Ansvarlig

5/2025 Regnskap og økonomi 2024 Marianne

Regnskap, balanse og budsjett er ferdig og klar for
gjennomgang i styret. Kontrotikomiteen kontaktes
for oversendetse av dokumenter til kontroll.

Einesvågen 28.01 .2025
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Even Heimen, Styremedlem
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EgH Vetvik, Styremedlem
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Marianne Misund, referent
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